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Lokalförsörjning i östra delen av kommunen
Förslag till beslut
Kommunledningsförvaltningen föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott föreslå 
kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att

1. Uppdra till Ånge Fastighets- och Industri att ta fram underlag för byggandet av 
en ny förskola i Fränsta.

Ärendet i korthet
Ärendet avser att ge Ånge Fastighets- och Industribolag ett utredningsuppdrag för 
upprättande av ny förskola i Fränsta.

Förvaltningens övervägande
2017 gjordes en utredning av PWC om kommunens framtida lokalbehov.
Utredningen visade att kommunen om tio år kan förväntas ha en liten minskning av 
antalet barn i förskoleålder (-20 personer), färre antal barn i grundskolan (-67 
personer) och ett ökat antal personer som är 80 år och äldre (+85 personer).

Utredningen pekade även på den offentliga sektorns och kommunens förväntade 
problem med kompetensförsörjningen.

Utredningen föreslog följande åtgärder för kommunen:
- Skapa större enheter inom förskolan
- Minska antalet enheter inom grundskolan
- Minska till en särskola från dagens två
- Minska till ett högstadium i kommunen
- Öka antalet platser i särskilt boende
- Skapa trygghetsboende/seniorboende
- Skapa ytterligare en gruppbostad

Byggandet av en ny förskola har påbörjats i Ånge tätort. Lokalerna beräknas vara 
klar under våren 2023. Planer finns för att effektivt använda de lokaler som inte 
kommer att användas till barnomsorg i framtiden. 

I de östra delarna av kommunen finns en förskola i Torpshammar, två i Fränsta och 
en i Ljungaverk. 

Behovet av barnomsorg är stort och har lösts genom tillfälliga lösningar i 
Ljungaverk och Fränsta.
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Kommunens ledningsgrupp tillsammans med Ånge Fastighets- och Industri AB 
bedömer att det bästa alternativet för att tillgodose barnomsorgsbehovet i Fränsta 
och att samla förskolorna i Fränsta i en enhet. Genom att samla verksamheten 
underlättas kompetensförsörjningen och möjligheten att ge särskilt stöd till de barn 
som behöver det inför sin skolstart.

När det gäller särskilt boende behöver ytterligare utredningar göras av befintliga 
lokaler innan förslag till lösningar inför framtiden kan presenteras.  

 Beslutet ska skickas till
Ånge Fastighets- och Industribolag
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